
 
 

Bestyrelsesmøde 

torsdag 22. august 2024 

 

 

Mødet blev holdt i Suiten i Medborgerhuset og startede kl. 14.00 

 

Til mødet deltog Birgit, Lars, Ejner, Bjarne og Jette. Carsten var forhindret 

 

Vi startede med kaffe og brød. 

 

Så gennemgik vi kalenderen for efteråret, den var næsten på plads, men Birgit ville prøve at finde et sted, 

hvor vi kan spise på vores udflugt den 19/9. 

Vi blev enige om, at Bjarne skulle sende en mail ud angående mødet den 24/10, da det er blevet til et for-

middagsmøde, på grund af at lille sal var optaget. 

 

Så talte vi om Legacy, og om der mon i foreningen var stemning for, at arbejde sammen om det. 

 

Lars havde tænkt over om det var noget for foreningen, at få opkrævet kontingentet af Slægtsforskerne, for 

det ville spare ham for noget arbejde, men vi kom ikke til noget resultat. 

 

Så talte vi om, vi skulle købe et Beachflag til at have stående, når vi opstillede til frivillighedsdagene 

Spørgsmålet var så hvad for en slags det skulle være, og hvad der skulle stå på det. 

Prisen var overkommelig. Det ville vi vende tilbage til. 

 

Angående Arkivernes dag den 9/11-2024 på Blåkildegård, mente vi, at vi nok skulle stille op. 

 

Mødet sluttede kl. 16.00 

 

Jette 

 


